



ACTA DE L'ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA DE PRESIDENTS DE LA FEDERACIÓ JUNTA FALLERA DE SAGUNT CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA EL DIA 4 DE FEBRER 2025

PRESIDENTE EJECUTIVO

Hugo Morte Lorente

SECRETARIA GENERAL

Mar Bruno

REPRESENTANTES DE JUNTA

DIRECTIVA

Antonio Fresno
Marian Romero
Benja Alepuz
Isaac
Vicente Cuenca
Rosana Camacho
Tania LaPaz
Sonia Urueña
Lourdes
Lidia Rovira
Ángeles Alos

COMISIONES PRESENTES:

02.- LA PALMERETA
03.- EDUARDO MERELLO
04.- CHURRUCA-HISPANIDAD
05.- SANTA ANNA
06.- LA VILA
08.- SANT FRANCESC
09.- LA MARINA
10.- LUIS CENDOYA
11.- AVDA DOCTOR PALOS
12.- EL REMEI
15.- TEODORO LLORENTE
17.- EL MOCADOR
18.- EL PALLETER
19.- EL ROMANO
20.- LA PALMERA
22.- GILET
24.- LA VICTORIA
26.- PLAZA IBÉRICA
29.- EL MERCAT
31.- EL TABALET
32.- AVINGUDA
33.- EL TRONAOR
34.- PLAZA MARE NOSTRUM
35.- PLAZA DEL SOL
37.- PLAZA RODRIGO
38.- BALADRE
39.- VILA DE FAURA
41.- AVDA. 3 DE ABRIL
44.- NOU MONTIBER
45.- ELS VENTS

Sent les 20.00 hores del dia indicat més amunt, es reuneixen en el domicili social de Federació Junta Fallera de Sagunt els membres d'aquesta que al marge es relacionen a fi de constituir l'Assemblea ordinària de JUNTA DE PRESIDENTS.

Oberta la sessió en primera convocatòria pel president executiu de l'òrgan, Don Hugo Morte, qui actua assistit per Donya Mar Bruno, es debaten els assumptes establits en l'ordre del dia de la convocatòria prèviament establida a aquest efecte, adoptant-se els acords que a continuació s'indiquen:

Ordre del dia 4 febrer 2025:

1. Aprovació acta anterior.
2. Actes fallers passat.
3. Informe de presidència
4. Sopar del Germanor
5. Crida
6. Pasdobles
7. Precs i preguntes



SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
4 FEBRERO 2025
ACTA N.º 16 / 2025

1- Aprovació acta.

Acta aprovada.

2- Actes fallers passats.

El dia 23 de gener s'assisteix a la Fira de FITUR; Toni (VP) agraeix la invitació de la regidoria de turisme de l'Aj. de Sagunt i el tracte exquisit que van rebre. Es va fer promoció turística de les nostres falles a tots aquells que ens van a visitar.

El dia 24 gener es va assistir a l'exaltació de la FMV.

En 26 de gener se celebra el certamen de curtmetratges sense incidents i amb aforament suficient (es van a quedar lliures més de 100 places); Hugo dona l'enhorabona a totes les falles per l'alt nivell.

Hugo Morte (president FJFS) dona l'enhorabona a les falles que han realitzat les seues exaltacions els ultime dos caps de setmana.

Sobre les presentacions i una vegada finalitzades, comenta la importància de la puntualitat i agraeix a Fran (Churruca Hispanitat) el treball preventiu que ha realitzat en les presentacions on ha sigut necessari.

Dani (Els Vents) comenta dos temes a federació: el primer és si Federació té una hora d'arribada a les presentacions, al que se li indica que, independentment de l'hora que comence, a la primera s'arriba a les 16.30 com a més així ho aconsella el Reglament i que els anys arrere també s'ha realitzat així.

El segon punt és que al vicepresident que estava acompanyant a la FMI, Hugo no el salude al que Hugo li trasllada les seues disculpes, que en cap moment es va a adonar i li demana el telèfon per a disculpar-se personalment.

El 2 de febrer va a ser l'acte del 50 aniversari de la Falla El Palleter al qual es va assistir i li va a donar l'enhorabona per l'acte que van organitzar.

La I Gal·la de l'esport es desenvolupe amb normalitat, dona l'enhorabona especialment a la falla guanyadora, La Marina; la participació va a ser de 550 persones pel que era l'únic pavelló que podia albergar a tantes persones.

Miguel (Falla el Romano) comenta que quan la cort porta "paraula d'honor" aconsella que porten una jaqueta perquè la insígnia acaba bolcant-se i queda molt malament; això va ocórrer en l'acte dels curts. Hugo prenc nota.

Eva (La Marina) transmet des de la seua falla l'enhorabona per la Gala de l'esport; comenta que va a ser un acte curt, amé i que no es va fer pesat; Hugo diu que el objectiu era destacar als delegats d'esports i donar-los el seu protagonisme.

Vicent (Sant Francesc) comenta que li va a agradar com es va fer l'acte, però considera que la taula de presidents havia d'estar informada de les coses, perquè els representants sàpien els passos a seguir i el que han de fer; tipus una *escaleta i com a millora el so, encara que es va a contractar Prest perquè el realitzarà, no era la del pavelló que hi ha.

Rosana comenta que es va a informar els delegats d'esports el torn de cadascuna de les falles a les 18:06h



Manel (Plaza Rodrigo) comenta que ho van a parlar ahir en sectors, que faltava informació com, per exemple, si les presentadores han tingut un cost econòmic i sobretot l'organització per a saber les pautes.

Héctor (Luis Cendoya) comenta que igual que en Cultura, es podia posar la llista de l'ordre de pujada deixant els cinc últims.

Manel (Plaza Rodrigo) comenta que el lloc seria bo també ajuntant els actes, perquè per l'aforament és suficient.

3. Informe de presidència.

Hugo informa que el passat 28 gener es va produir la reunió en el departament de festes de l'Aj. Sagunt sobre la nova ordenança de concurrència competitiva amb l'assistència de presidents i representants. Hugo informa que cal llegir les bases amb deteniment, complir els requisits i detallar els mèrits, entregar la sol·licitud amb temps, estar al corrent de pagaments i registrats i l'any vinent informa la regidor que hi haurà 60.000 €, augmentaren 15.000 € i el termini serà fins a abril.

Quant a les reunions a la vesprada, Eva no podrà, però la regidora de festes indica que amb ella sí, encara que pròximament estarà de baixa.

Ismael (Eduardo Merello) comenta que també es va dir que Eva comente que qualsevol dubte que es tinga que es posen en contacte amb ella.

El bàndol ja està publicat, encara que Miguel (El Romano) comenta que continuen apareixent les sancions, no han indicat això de la ubicació de les carpes, etc.... quan el regidor va dir que anaven a llevar-se; Hugo comenta que parlara amb Patricia i Miguel indica que ara que està ja signada per l'alcalde ja no hi ha res a fer. Héctor comenta que és possible que això no pugui aparèixer en el bàndol. Hugo ho consultarà i informarà.

Toni (VP) informa que ja s'han passat les Bases dels premis de les falles més sostenible i que s'ha modificat la memòria que serà en format digital i l'últim dia de lliurament serà el 25 de febrer a les 23.59 hores al mail d'areasocial@fjfs.es; qualsevol dubte poden contactar amb ell.

Mar (secretaria) informa que s'enviarà un mail sol·licitant jurat per a altres poblacions; demana rapidesa ja que Federació ha de també demanar perquè vinguen ací.

Aclareix que no és necessari tindre el curs sobre això; FJFS planteja per a l'any vinent organitzar un. Eva (La Marina) si pot indicar el dia que vol, se li indica que sí, que el posen en el mail.

Hugo demana a la taula autoritze la secretaria general la custòdia de les actes dels diferents premis. S'autoritza per unanimitat.

Es recorda el canvi de l'exposició de fotografia.

Hugo proposa que l'assemblea de presidents del dia 25 es realitze en una sala habilitada de la Nau de tallers i recanvis ja que és el mateix dia que cal portar els Ninots. La taula està d'acord.

Fran (Churruca) comenta per l'exposició dels esbossos en el L'Epicente; Hugo l'informa que s'està negociant fins i tot amb Elena perquè a dues persones de la propietat no els va a semblar bé traure l'exposició del Ninot. La idea és posar els esbossos en l'exposició del Ninot i després portar-los al Epicentre; que la setmana que ve informa de la decisió



David (Plaza Mare Nostrum) pregunta per l'horari del lliurament del *Ninot; Vicente (Festejos) informa que a partir de les 17:00h aprox però que s'indicarà l'horari definitiu pròximament. Hugo informa que Isaac (VP) és qui a retirat el cartell que hi havia en el Epicentre de l'exposició del ninot del passat any.

Fran (Churruca) informa juntament amb Hugo sobre la pòlissa de l'assegurança per a aquelles persones que no són faller@s però que participen en activitats falleres; cal crear un Excel que s'enviarà amb els noms i DNI i s'enviarà a Economia, secretària i presidència.

Hugo informa que el tema segur el gestiona el directament per la importància d'aquest.

Miguel (El Romano) comenta que l'Aj. demana certificat i que ho gestionen directament per a sol·licitar-ho.

Hugo agraeix a Cristina, formadora certificada de La Diabòlica del Morvedre la predisposició per a impartir els cursos de CRE i RG CRE ja que també es va permetre l'accés a persones que no estaven inscrites; es van passar de 150 persones. Cristina agraeix el comportament de tots els assistents a tots dos cursos; Al final de la reunió Cristina sol·licitara a alguns presidents unes dades errònies.

4- Sopar del germanor.

Isaac (VP) informa que aquest matí s'ha enviat tota la informació per-WhatsApp i mail informa que hi a una errata amb la falla Doctor Pals però que ja està esmenada.

Sol·licita puntualitat en els horaris perquè tot puga anar en temps;

Miguel (El Romà) pregunta l'avançament de l'hora; se l'informa que es va proposar en taula i que va a ser perquè hi haguera mes temps de la música després del brindis.

Manel (Plaza Rodrigo) informa que hagueren enviat les taules un poc abans; Isaac diu que ha fet tot el possible i enviar-ho amb la màxima antelació, però que així i tot les ha enviades el dimarts i queden diversos dies fins al dissabte.

Demana disculpes si alguna falla volia estar en un saló i està en un altre però que fins i tot basant-se en el que es va dir en l'acta, no ha pogut quadrar millor per som quasi 1.200 persones.

Hi haurà un equip de 18 persones vestits de fallers que estaran per a qualsevol cosa a resoldre. Vicent (Sant Francesc) que, si hi a alguna protesta que vagen els presidents, no els faller@s directament.

El dijous s'anirà a veure el lloc on han d'aparcar els autobusos, que seran en total 14.

Vicent (Sant Francesc) sol·licita que si és possible se servisquen en els tres salons al mateix ritme per a evitar desfasaments també a l'hora del brindis.

Es recorda que es quedarà obert un saló per si hi ha persones que es vulguen asseure una estona sense anar al saló de la discoteca

5- Crida.

Macrodesperta: S'ha realitzat una reunió amb els responsables de cada falla que tenen el curs RC CRE; Aquest divendres ultima dia per a pagar la pólvora i el pagament el dotze de febrer.

La pólvora s'entregarà a les 8 del matí i indica l'ordre d'eixida i el recorregut que ha hagut de ser modificat i que acaba de ser notificat per l'alcalde de l'autorització d'aquest. s'informa que cap menor ni major que tinga CRE sense el curs no podrà anar pel recinte; L'assegurança només cobreix a persones censades.

Anirà informant de tot a través dels RGCRE.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
4 FEBRERO 2025
ACTA N.º 16 / 2025**

Dança: Benja (VP) informa que serà a les 12.00 en la Glorieta; anirà informant de les novetats.

Crida (VP): Toni indica que s'ha enviat junt l'acta amb el cronograma previst i que és un acte amb molta faena deguda a la modificació respecte a anys anteriors.

Isaac (VP) indica que Pepelu s'ha quedat les dues barres per-1.750 €

Començara l'acte amb música de DJ a les 17.15, després hi haurà ambientació per als més xicotets (xanquers), seguidament actuarà la companyia valenciana Marea Dansa i després les entrades dels estendards abans del començament de la crida pròpiament dita.

L'orquestra que actuaran a Sagunt a la nit serà "La Tribu".

Manel (Plaza Rodrigo) comenta per sectors que hi ha falles que no poden fer l'entrada d'estendards pel reglament intern de la seua falla.

Toni (VP) comenta que la intenció és que estiguen tots els estendards col·locats, que donen la possibilitat a la falla que vulga que porte el seu estendard dimarts que ve a la reunió i federació el custodia i el porta el dia de la crida.

Manel comenta que la desfilada per l'article 92 no es pot desfilat, al que se li diu que no és una desfilada, és únicament una entrada d'estendards.

Després de diverses participacions indicant que en el Congrés ha fet que l'acte perda rellevància, entre altres coses perquè es fa amb brusa en lloc de poder deixar que s'assistisca amb la indumentària valenciana, Miguel (El Romà) diu que Hugo com a president executiu, la secretària general i el vicepresident de FJFS, haurien d'anar amb brusa; Hugo considera que falta el respecte de la FM vaja vestida d'indumentària i els acompanyants no.

Ángeles (VP) indica que la taula és sobirana i que si els 30 presidents estan d'acord poden interpretar dels dos articles com consideren a causa del conflicte entre tots dos (Article crida i article indumentària).

Hugo llig l'article 98.3 on s'indica sobre la Crida que els acompanyants de FFMM amb indumentària valenciana; Sonia aclareix que no és contradictori amb el que indica el Congrés, que és complementari.

Héctor (Luis Cendoya) sent una de les falles que portaria l'estendard, creu que, si no estan tots els estendards, és millor no col·locar-los; que hauria d'haver-hi llibertat perquè cada falla faça el que considere i que no fa falta tindre llocs per als representants.

Hugo proposada de solució als problemes; Dani Els Vents) que es va a comentar en sectors que la majoria de les comissions van dir de no portar estendards; Miguel (El Romà) que els congressistes van decidir llibertat absoluta pel que és el que s'hauria de fer; quant a modificar el reglament perquè els representants es puguen vestir no el veu perquè és fer de menys a fallers que sí que si volen vestir el que Hugo està d'acord i que la reflexió és qui va al congrés i perquè assisteix.

Hugo diu tot el treball sobre aquest acte s'ha realitzat per a carregar-lo de contingut interessant per a intentar que assistisca el màxim públic possible, perquè el traslladar l'orquestra a Sagunt també ha penalitzat a l'acte; Demana per favor de màxima assistència per les FFMM i que es faça un exercici d'empatia amb elles i les seues CCHH.

Toni reafirma el que s'ha dit per Hugo, que s'emporta moltes setmanes organitzant diverses activitats perquè hi haja públic i que si no veuen clar això dels estendards i el lloc reservat perquè no es fa.

Martin (Falla Baladre) pregunta si es deixe l'estendard en el museu si el portaria federació al que se li indica que sí, però diu que la seua falla no estiga d'acord i la seua falla no el portarà.



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
4 FEBRERO 2025
ACTA N.º 16 / 2025**

Adrián (Plaza Ibérica) comenta que no es pot votar perquè el reglament està per damunt de la taula, però que se li indica que no, que és una errata del reglament; diu que el que està és el que cal acatar, encara que ell tampoc està d'acord perquè la seua filla és FMI i no es pot vestir.

Hugo resumeix que en conclusió no hi haurà estendards, no hi ha entrada i no hi ha reservat, però sí que es farà passadís a les FFMM, encara que siga amb brusa; millor estar amb brusa que no estar; Fran (Churruca) que sí que s'estarà, però que al final es veurà on s'ha arribat amb aquest canvi de l'acte que ningú puga vestir-se de faller@.

Hugo convida a la taula a llegir el Art.98.3 ja comentat anteriorment i que per això el vicepresident, la secretària general i ell aniran amb indumentaria valenciana per acompanyar a les FFMM.

David (Plaça Mare Nostrum) diu que ningú vol anar en brusa i Noelia (Santa Anna) indica que vagen de vestit els acompanyants; Hugo indica que l'article 98.3 permet que ells com a acompanyants vagen amb la indumentària valenciana.

Ángeles diu que l'equip de l'organització de la crida és molt ampli i ha portat amb tots els canvis molt faena al que Miguel (Doctor Palos) li diu que ell també a preparat una crida i sap el que és; Sonia (jurídic) indica que l'article 98.3 obliga als acompanyants de les FFMM de FJFS al fet que sempre tenen vagen amb indumentària valenciana segons el reglament.

Pablo (La Palmera) indica que qui proposa el canvi de la Crida és Chelo Tarazona, membre de FJFS, que perquè no se li pregunta a ella que idea d'acte de la Crida té ja que està en l'equip; Hugo li diu que, encara que siga la proposara, la van a votar la resta dels fallers i per això va a tirar avant. Noelia (Santa Ana) diu que, sí que importa que sí que aquest la persona que llance la proposta en FJFS, perquè ja que la va proposar que de la idea ara de com organitzar-la. Hugo diu que, si es necessita un culpable ho assumeix ell, però que no es pot buscar ara culpable.

Pablo (La Palmera) diu que l'organització de l'acte els sembla ben menys això dels estendards, que la resta el veu una iniciativa molt bona perquè la gent vaja; Hugo li dona les gràcies i Pablo diu que la seua aportació cap a ell li sembla una falta de respecte i que considera que està sent un maleducat; que ell no ha dit res a dolentes, que ho està dient amb coneixement de causa i que ell li està dient moltes gràcies com als bojos.

Recompenses: Mar informa sobre l'acte el dia 23 de febrer a les 12.00 a la porta del centre de Cívic; s'entregaran les màximes recompenses de València i Sagunt per ordre de comissió faller; acte obert a tot el públic en general i es podran tirar les traques en el lloc adequat per a això. En les pròximes reunions s'informarà de més detalls.

Sergio (La Victòria) diu que en el reglament ni en el congrés no apareix res que no pugen pujar els representants amb l'estendard a arreplegar recompensa; se l'informa que només es visten els fallers que pugen per recompenses i la persona que porta l'estendard si aquest ha de pujar.

Se li aclareix a Ismael (Eduardo Merello) que pregunta si els seus representants poden pujar amb l'estendard que, com es va a indicar en reunions anteriors, només poden anar vestit de fallers els qui arrepleguen recompenses.

David (Plaça Mare Nostrum) indica que al fons de la taula no se sent part de la reunió i demana respecte; Hugo indica que es respecten els torns de paraula.

L'estendard ha de portar-lo pel seu recompensa en cas que li correspon un faller vestit amb indumentària, siga representant o no; que els representants no pugen acompanyar a l'estendard com a tal. Qui puge l'estendard ha d'anar de faller@.



Com en anys anteriors s'ha realitzat.

Fran (Churruca Hispanitat) pregunta per les insígnies d'alta distinció de les persones que ja les tenien; se l'informa que es vol fer un acte per a entregar-les.

Sonia (Jurídic) matisa que ella solament interpreta el reglament, que en cap cas exposa la seua opinió personal, que ella va estar en el Congrés i vot en contra d'aquesta esmena, però que el seu càrrec en Federació és interpretar-lo conforme a la normativa, que ni per fotre ni li agrada, que ella preferia com estava abans, que els representants es vestiren i aquell que volguera, però cal treballar amb el que tenim, i que per al pròxim congrés sí que demana assistència i que si es vol es done un canvi.

Hugo Informa que en la pròxima reunió també estarà la crida, per la qual cosa qualsevol aportació de les comissions es podrà comentar.

Héctor (Luis Cendoya) sol·licitar ubicació de les persones en el pla que s'ha enviat; Toni li indica que l'espectacle només és en huit metres quadrats.

Noelia (Santa Anna) pregunta per què no li ha quedat clar si hi ha llocs per a representants finalment, al que es decideix que lloc no hi haurà, únicament es farà "paseillo", però de totes maneres, en la pròxima reunió es concretarà.

6- Pasdobles.

Benja (VP) informa que seran el dia 16 a les 18:00h a la casa de la cultura.

Hi haurà lloc reservat per a representants, delegats de cultura i quatre més, però es podran sol·licitar més; es va informar en la taula de cultura.

7- Precs i preguntes.

Fran (Churruca) comenta que van anar a desmuntar les graderies a la Casa de la Cultura i que estaven assajant, tenint un mail de l'Aj., on els indicava que foren els dies 3 o 4.

Després d'aquest incident, els ha facilitat unes dates per a poder anar a desmuntar: dimecres 12, dijous 13 o divendres 14 a la vesprada; que es bloquege una vesprada perquè no s'ocupe i es puga desmuntar.

Hugo comentarà el fet perquè li conste a cultura (Aj.)

Ángeles (VP) informa que s'ha deixat damunt de la taula una imatge d'una campanya que ha organitzat l'Aj. al costat de federació sobre un casal segur per al col·lectiu LGTBI; és el principi d'una campanya que acabarà l'any vinent amb diferents premis econòmics. Els cartells hauran de ser a les portes de casals i carpes.

Hugo informa que s'ha repartit el cartell de la crida; informa que es començarà a demanar participants de la crítica local gran i infantil, jurats per a altres poblacions, arena per a les comissions, núm. de rams per falla per a les ofrenes, etc....



**SECRETARÍA GENERAL F.J.F.S.
4 FEBRERO 2025
ACTA N.º 16 / 2025**

Ordre del dia pròxima reunió:

- 1- Aprovació acta anterior
- 2- Actes fallers passats
- 3- Informe de presidència
- 4- Crida
- 5- Pasdobles
- 6- Cavalcades
- 7- Exposició del *Ninot
- 8- Gala de la Cultura
- 9- Precs i preguntes

Es tanca a la sessió 21:50h

Lidia Rovira

Secretària d'actes